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TURISME 

L'Ajuntament de Caldes busca empreses 
per fer un altre balneari al municipi 

Els terrenys que s'hi destinarien tenen una extensió de més de vuit hectàrees 
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PURIABARCA 
• Caldes de Malavella.— L'Ajuntament de Cal
des de Malavella promou la construcció d'un 
complex balneari i hoteler, amb la finalitat d'am
pliar l'oferta d'aquest tipus de turisme, anome-

La zona destinada a la construc
ció del balneari hotel està delimita
da per una banda per la Rambla 
d'en Rufí i el camí de les Mateues 
i per l'altra, pel carrer de les Ror 
ques. Els terrenys, que tenen una 
extensió de 8,2 hectàrees, tenen 
una forma irregular poligonal, i se
gons les diposicions generals sobre 
sobre ordenació d'aquest tipus de 
sòl, tan sols poden ser destinats a 
zona hotelera, residencial i sanità-
rio-assistencial. L'Ajuntament con
sidera que la zona és idònia per ins
tal·lar-hi un complex d'aquest tipus 
ja que són terrenys d'orografia pla
na, que tenen una situació «immi
llorable» respecte de la població, 
perquè estan a prop del nucli urbà 
i també estan en contacte amb la 
natura. Lluís Comalada va explicar 
que les possibilitats d'expansió de 
les instal·lacions són il·limitades. 
També va dir que l'Ajuntament 
considera que Caldes té les carac
terístiques necessàries per atraure 
els visitants ja que poden disposar 
d'una adequada infrastructura de 
serveis, per la proximitat de la zona 
amb la població, com ara clavegue
ram, energia elèctrica, enllumenat 
públic, subministrament d'aigua, i 
telèfon. 

Els terrenys pertanyen a tres 
propietaris diferents, i la parcel·la 
més gran d'aquest sector suposa 
quatre cinquenes parts de tota la 
superfície. Lluís Comalada va co
mentar que els propietaris dels ter
renys s'han mostrat totalment d'a
cord amb la idea i que la construc
ció del balneari és l'actuació més 
idònia que es podria portar a ter
me en aquesta zona. L'Ajuntament 
de Caldes té la intenció ara de fo
mentar i potenciar la construcció 
del balneari hotel entre diverses 
empreses de l'Estat Espanyol i es
trangeres, per tal de donar a co-

nat de salut, a la població, on ja hi ha dos bal
nearis més. Els terrenys on l'Ajuntament vol que 
es construeixi el balneari estan qualificats en el 
Pla General de la població com a sòl urbanitza
ble no programat i estan situats al sud-est del nu-

Terrenys oferts per fer un nou Balneari a Caldes 

cli urbà. L'Ajuntament, segons va explicar l'al
calde. Lluís Comalada, té la intenció d'enviar do
cumentació sobre el tema a diferents empreses 
especialitzades en aquests tipus d'establiments 
per despertar el seu interès. 

néixer la idea i despertar l'interès 
dels constructors i els gestors. 

La història de les activitats rela
cionades amb l'explotació de la hi-
droteràpia amb les aigües minero-
medicinals va començar a Caldes 
de Malavella cap a la segona mei-

El gràfic mostra els terrenys que l'Ajuntament oferirà a les empreses interessa
des a construir el nou balneari de la població. Gràfic: Jaume Esparraguera. 

tat del segle passat. Els balnearis 
Prats i Vichy Catalàn són els que hi 
ha actualment a la població. La fa
mília Prats va adquirir a mitjan se
gle passat els drets d'explotació de 
la deu d'aigua calenta. El balneari 
hotel de Vichy Catalàn es va co

mençar a construir l'any 1898. Ac
tualment, els dos balnearis hotels 
estan classificats com a establi
ments hotelers de tres estrelles i 
tots dos tenen una capacitat per a 
cent cinquanta persones. 

La protectora 
d'animals de Tossa 
secunda l'actuació 
de l'alcalde 

PUNT DIARI 
• Tossa de Mar— La presidenta 
de l'Associació Protectora d'Ani
mals i Plantes de Tossa de Mar, 
Maria Rosario Cruz, va desmentir 
ahir que l'alcalde de la localitat, 
Telm Zaragoza, hagi actuat de ma
nera oportunista en declarar Tossa 
vila antitaurina. Un grup de,vint-i-
cinc socis de l'entitat va acusar 
abans-d'ahir l'alcalde, Tehn Zara
goza, d'haver-se apropiat de la ini
ciativa per promoure's personal
ment. Mana Rosario Cruz va qua
lificar de «molt valenta» la decisió 
de l'alcalde de portar al ple la de
claració de vila antitaurina. Segons 
Cruz, els socis que s'han mostrat 
disconformes amb l'actuació de 
l'alcalde són una minoria. «L'enti
tat té cent cinquanta socis, però en
tre col·laboradors i simpatitzants 
som prop de cinc-cents. Un grup de 
vint-i-cinc persones que es mostren 
disconformes és realment una mi
noria», va afegir. L'associació pro
tectora, que s'encarrega actualment 
del servei de recollida d'animals a 
la comarca de la Selva, considera 
que l'alcalde s'ha comportat «sem
pre molt correctament» amb l'enti
tat secundant les propostes que ha 
realitzat i portant-les al ple. 

POLÍTICA 

Ibarz creu que el mercat de FEst no 
s'emportarà els turistes de Catalunya 

El nou cap de Comerç i Turisme a Girona es mostra continuista 
PURIABARCA 

• Girona.— El sector turístic de 
Catalunya no ha de témer que els 
països de l'Est atreguin la deman
da d'altres zones d'Europa que fins 
ara preferien la costa catalana, se
gons va dir ahir Manel Ibarz, el nou 
cap dels Serveis Territorials de Co
merç, Consum i Turisme de la Ge
neralitat a Girona. Ibarz prendrà 
possessió del càrrec avui, en substi
tució de Josep M. Recasens, que 
s'incorpora com a cap dels Serveis 
Territorials del mateix departa
ment a Barcelona, lloc ocupat fins 
ara per Enric Pareta, que ha plegat 
per motius de salut. Segons Manel 
Ibarz, els paisos de l'Est no tenen 
la infrastructura suficient ni els 
equipaments que es necessiten per 
assumir tota la demanda que poden 
rebre després de les expectatives 
que han aixecat arran del seu pro
cés de democratització. Per ahra 
banda, Ibarz considera que aquests 
països poden arribar a ser un mer
cat potencial de turisme que «s'ha 
de treballar». Manel Ibarz, que és 
militant d'Unió Democràtica de 
Catalunya, assegura que continua-

Manel Ibarz 

rà aplicant la política que va iniciar 
Josep M. Recasens, sobretot pel. 
que fa a l'aspecte de la reclassifica-
ció dels hotels i a la reglamentació 

d'apartaments turístics. Ibarz creu 
que el que s'ha d'aconseguir és que 
en un període de dos a quatre anys 
l'oferta turística de Catalunya hagi 
canviat i estigui en un nivell de qua
litat adequat, «sobretot si es té en 
compte que el mercat turístic ac
tual és competitiu al màxim i que 
està subjecte a canvis imprevisi
bles». 

El nou cap dels Serveis Territo
rials és partidari també que «el mo
viment consumarista que s'està 
creant, sobretot amb la nova xarxa 
d'oficines d'informació al consumi
dor, es vagi consolidant», i creu que 
és un tema que s'ha de tractar a 
fons. Pel que fa al comerç, Ibarz 
considera que és un repte intentar 
equiUbrar les grans superfícies co
mercials amb el que es considera el 
comerç tradicional de Catalunya. 

Josep M. Recasens prendrà pos
sessió del nou càrrec a Barcelona 
dilluns de la setmana vinent. Reca
sens considera «un repte» el canvi 
d'àmbit territorial, ja que, segons 
diu, les comarques de Barcelona te
nen una problemàtica molt diferent 
que les de Girona. 

L'alcalde de 
Vidireres demana 
calma a l'oposició 
socialista 

P.D. 
• Vidreres.— L'alcalde de Vidre
res, Salvador Salvadó, de CiU, va 
fer públic ahir un comunicat en el 
qual demana una reparació pública 
al veí de Vidreres que va ser expul
sat del ple de divendres passat des
prés que l'insultés repetides vega
des, i al grup socialista. El veí era 
Joan Sureda, que figurava en sisè 
lloc en la llista dels socialistes a les 
eleccions del 1987. El comunicat de 
l'alcalde diu textualment: 

«Deixo de banda els errors repa
rables que hi ha al vostre escrit, que 
també hi són, com a prova que la 
condició humana és vulnerable, 
tant a la dreta com a l'esquerra. 
Començaré pel final: La veu de 
l'experiència que em recomaneu 
que escoltí, quina és? la vostra? la 
d'un veí de Vidreres que cridava 
«malparit» com un energumen a 
l'últim ple atiat per l'aldarull pro
vocat premeditadament? els crite
ris dels 40 Vidrerencs sense nom? 

En lloc de donar consell, que si 
fossin per bon fi em plauria d'escol
tar, seria millor que poseu ordre i 
rigor a casa vostra, no fos que imi
tant els costums i formes democrà
tics del regidor Josep Sala quan 
manava [Sala va ser alcalde de la 
població des de l'any 1983 fins el 
1987], obliguem i exigim una repa
ració pública a Joan Sureda i al ma
teix grup independent del qual, 
sota les sigles del PSC-PSOE, for
ma part com a sisè candidat a les 
Uistes del 87, pels seus insults en-
fervoritzats i democràtics contra la 
persona de l'alcalde. Aclarit aquest 
punt, us demanaria que us ho aga
féssiu amb calma ja que encara no 
ha començat la campanya electoral. 

Mireu: Fem el que podem per al 
poble, per a tot el poble, des de la 
nostra miserable condició d'«inep-
tes», d'«incapacitats», d'«incompe-
tents», de «malversadors», que de 
tot això ens heu batejat des de la 
neta, culta, preparada i competent 
oposició democràtica que exerciu». 

L'Aluntament de 
Girona vol canvis en 
el desdoblament de 
laC-150 

J.S. 
• Girona / Sarrià de Ter.— La co
missió de govern de l'Ajuntament 
de Girona va decidir ahir plantejar 
a la Direcció General de Carrete
res de la Generalitat la necessitat 
de reestudiar el projecte de desdo
blament de la C-150 de Banyoles a 
Girona, en el sentit de traslladar 
l'accés de rA-7 de Girona Nord a 
Mediriyà, i de no duplicar, amb el 
projecte de traçat de la variant est, 
elements d'ordenació del trànsit. 

Per a l'Ajuntament de Girona, la 
proposta de la Generalitat «esquar
tera» el territori afectat i hipoteca 
l'estructuració urbanístíca i paisat
gística de Sarrià de Ter i Sant Julià 
de Ramis, amb una duplicitat d'e
lements respecte del projecte de la 
variant, com dos enUaços sobre la 
C-255, dos ponts sobre el Ter a la 
zona del Congost, i desdoblament 
d'enllaços a la N-II, només a la part 
nord, amb una distància molt peti
ta entie ells. La proposta de l'Ajun
tament de Girona serà estudiada en 
el Consell Comarcal del Gironès 
per consensuar-la amb el grup de 
govern d'aquesta corporació. 

El ple de l'Ajuntament de Sarrià 
va aprovar ahir per unanimitat una 
proposta que rebutja l'actual pro
jecte de desdoblament de la C-152 
de Girona a Banyoles. L'Ajunta
ment de Sarrià considera que 
aquest desdoblament tira per terra 
l'esperança que tenia el municipi 
que l'enllaç entre la N-II i l'auto
pista per la sortida Girona Nord fos 
traslladat a Medinyà. 
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